

RECHTSPLEGINGSVERGOEDING VANAF 01.06.2016

Koninklijk Besluit van 26 oktober 2007 (BS 09.11.2007)

Situatie na de 2e verhoging

Schaal		Basisbedrag	Minimumbedrag	Maximumbedrag	A L G E M E E N
Van	tot en met				
€ 0,00	€ 250,00	€ 180,00	€ 90,00	€ 360,00	
€ 250,01	€ 750,00	€ 240,00	€ 150,00	€ 600,00	
€ 750,01	€ 2.500,00	€ 480,00	€ 240,00	€ 1.200,00	
€ 2.500,01	€ 5.000,00	€ 780,00	€ 450,00	€ 1.800,00	
€ 5.000,01	€ 10.000,00	€ 1.080,00	€ 600,00	€ 2.400,00	
€ 10.000,01	€ 20.000,00	€ 1.320,00	€ 750,00	€ 3.000,00	
€ 20.000,01	€ 40.000,00	€ 2.400,00	€ 1.200,00	€ 4.800,00	
€ 40.000,01	€ 60.000,00	€ 3.000,00	€ 1.200,00	€ 6.000,00	
€ 60.000,01	€ 100.000,00	€ 3.600,00	€ 1.200,00	€ 7.200,00	
€ 100.000,01	€ 250.000,00	€ 6.000,00	€ 1.200,00	€ 12.000,00	
€ 250.000,01	€ 500.000,00	€ 8.400,00	€ 1.200,00	€ 16.800,00	
€ 500.000,01	€ 1.000.000,00	€ 12.000,00	€ 1.200,00	€ 24.000,00	
€ 1.000.000,01	...	€ 18.000,00	€ 1.200,00	€ 36.000,00	
Niet in geld waardeerbaar		€ 1.440,00	€ 90,00	€ 12.000,00	
€ 0,00	€ 2.500,00	€ 43,75	€ 31,75	€ 55,75	VOORZITTER ARBEIDS- RECHTBANK (*)
€ 2.500,01	...	€ 87,43	€ 69,43	€ 105,43	
Niet in geld waardeerbaar		€ 43,75	€ 31,75	€ 55,75	
€ 0,00	€ 249,99	€ 43,75	€ 31,75	€ 55,75	ARBEIDS- RECHTBANK (*)
€ 250,00	€ 619,99	€ 87,43	€ 69,43	€ 105,43	
€ 620,00	€ 2.500,00	€ 131,18	€ 107,18	€ 155,18	
€ 2.500,01	...	€ 262,37	€ 226,37	€ 298,37	
Niet in geld waardeerbaar		€ 131,18	€ 107,18	€ 155,18	ARBEIDSHOF (*)
€ 0,00	€ 249,99	€ 58,33	€ 46,33	€ 70,33	
€ 250,00	€ 619,99	€ 116,60	€ 98,60	€ 134,60	
€ 620,00	€ 2.500,00	€ 174,94	€ 144,94	€ 192,94	
€ 2.500,01	...	€ 349,80	€ 301,80	€ 397,80	
Niet in geld waardeerbaar		€ 174,94	€ 144,94	€ 192,94	

(*) Voor zaken bedoeld in artikel 579 en 1017, 2e lid Ger.W.

Bij volledige betaling vóór inschrijving op de rol: geen rechtsplegingsvergoeding

Bij volledige betaling na inschrijving op de rol: 1/4 van het basisbedrag met een maximum van € 1200.

Indexatie: basisindex 105,78 in de basis 2004. Bij een stijging met 10 punten worden de basis-, minimum- en maximumbedragen verhoogd met 10 % van de in het Koninklijk Besluit bepaalde bedragen. De volgende verhoging gebeurt wanneer het indexcijfer 135,78 bedraagt (110,93 in basis 2013).